
Referat FAU-møte 
 
 
Dato: 4. september 2024 
Tid: 18:00-19:30 
Sted: Lærerværelset, Brattholmen Skule 
 
Innkalt: Alle FAU-representanter 2023/24 + 2024/25, Rektor, SFO-leder 
Tilstede: Ingvill Kvalsnes Blom, Stine Askeland, Solfrid Straume, Elena Rein Bruås, Victoria 
Maria Brandt, June Dåvøy, Maren Frøvik, Sturle Halleraker, Kristine Melsbø, Kristina Espeseth, 
Anne Mette Lone, Birthe Vallestrand 
 
Referent: June Dåvøy 
 
 

FAU 2023-24 

Navn Klasse Verv 

Elena Rein Bruås 1a  

Victoria Maria Brandt 1b   

Maren Frøvik 2a  

Vibeke Hjartøy 2b  

Stine Askeland 2c  

 3a  

June Dåvøy 3b   

Kristina Espeseth 4a  

Lars Erik Lindal 4b   

Birthe Gundersen Vallestad 5a  

Rune 5b  

Anne Mette Lone 6a Leder 

Torbjørn Mari? 6b  

Solfrid Straume 7a  

Stine Krauss 7b  

 
Verv som skal fylles neste møte: 
Leder  –  Nestleder  –  Trafikkgruppe  –  Brattisdiskoansvarlig  –  Kasserer  –  Klassekontaktansvarlig  –  
Sekretær  –  Juleavslutningkomite  –  17.mai-komiteansvarlig  –  Trivselansvarlig – Natteravnsansvarlig  



 

✧ Rektors kvarter 
Bra oppmøte på foreldremøte! 
Nasjonale prøver for 5. trinn er i gang 
Bry deg-veka i uke 36. 
 
Innspill tilbarnhage- og skolebruksplan 

- Skolen kommer med forslag om at neste års førsteklassinger på Valen/Tona kan frivillig velge 
Hjelteryggen. 

- Angående nedlegging av Brattholmen Skule om 10 år – Brattholmen Skule imot 
 
TV-aksjon: 
Årets tv-aksjon for Barnekreftforeningen. Brattholmen vil være med. Rektor foreslår løp til innsamling. 
 
Uteområde: 

- Det skal bygges en delvis åpen gapahuk og flere lekehus på «haugen». 
- Det blir stor ballbinge, trimpark, turnstenger, ballbane som kan gjøres til skøytebane om 

vinteren, stor seilebane som også kan brukes til aking og stor sykkelparkering. 
- FAU ønsker at gjerde rundt ballbinge ikke skal dominere voldsomt 
- Plan er at uteområdet skal være ferdig i løpet av høstferien 

 

✧ 7. klasse slått sammen 
7. klasse slått sammen til én klasse uten god informasjon til foreldre og foresatte. 
Tatt videre til skoleledelsen. 
 

✧ Brattisdisko 
Diskutert å redusere antall -Brattisdisko pr klasse per skoleår. 
Lage ny oversikt over fordeling av Brattisdisko 
Lage oversikt over utstyr som kan lånes, instrukser for utstyr til utkån og alternativer til aktiviteter. 
 

✧ Fotograf 
Vi bruker samme fotograf som forrige skoleår. Skolen har klaget på kvalitet, og ansvarlig fotograf har 
lovet forbedring. Fau er samstemt om at konseptet med gratis skolekatalog er et godt tiltak opp mot 
gratisprinsippet, og gir de en sjanse til. Fotografering i uke 40. Informasjon blir sendt ut på Vigilo. 

 

✧ Natteravn 
Det blir i september oppstart av Natteravner på Straume. Planen er å gå fredager fra 18:00-22.00. I 
første omgang blir ingen vakter tildelt barneskolene i området, fokusområdet er Sartor og Straume. 
Oppfordrer foreldre til å melde interesse til FAU for oppstart av natteravner også lokalt i Brattholmen. 
 

✧ Loppemarked  
Positive tilbakemeldinger og godt oppmøte på tidliger arrangerte loppiser! 
Vi fortsetter med loppemarked i gymsalen i regi av FAU! Nye datoer blir publisert.  
 

✧ Foredrag  
Fau har ønske om flere foredrag. Fast foredrag «Barnevakten» for 4. trinn i april. 
Forslag til andre foredrag: 

- Kommunepsykologene 
- Nok 
- Hele meg 
 



✧ Skoleavis 
FAU oppfordrer skolen til å starte med skoleavis. Foreslår for 4.-7. trinn. 
 

✧ Svømmehall   
Vi kan fortsatt låne svømmehallen på Bildøy gratis hvis vi stiller med foreldre med livredningskurs. 
Finne ut av om dette er noe vi er interessert i å ta videre. 
 

✧ TV-aksjonen 
FAU ønsker å arrangere løp for Barnekreftforeningen i forbindelse med TV-aksjonen. 
Dato blir satt i lag med skoleledelsen og publisert når det nærmer seg. 
Lokalisere sponsorer til f.eks. frukt og drikke til barna. 
 

✧ Skulebruksplan  
En gruppe fra FAU har tatt ansvar for å sende inn innspill på vegne av FAU. Høringsfrist 30. september. 
Kommunen ser blant annet på å flytte skolegrensene. Et alternativmesse er luftet er å flytte neste års 
førsteklassinger i Valen/Tona-området til Hjelteryggen Skole. Oppfordrer foreldre til å sende inn 
høringsforslag. 
 

✧ Søke om midler til Sparebank Vest og andre mulige givere 
Frist 15. februar i Sparebanken Vest. Sette en ansvarlig på neste møte. 
Søke om midler til 17. mai, men også støtte til andre arrangement, ulike foredrag med mer. 
 

✧ Økonomi  
Det må velges ny kasserer på neste møte. Diverse for å forenkle økonomiprosessene for kasserer i 
FAU. Vurderer å øke penger fra 150 kroner til 200 kroner pr elev til klassekassene. 
 

✧ Sikkerhet på lekeplass  
Fått innspilll om uhell klatrestativet på «Lilleplassen». 
Når en klatrer opp i enden av stativet kan man også klatre videre gjennom stativet for å komme til 
sklien. De må da klatre over «hullet» som andre klarter opp for å komme til sklien. Flere har falt ned i 
dette «hullet». Innspill til skolen er å sperre mulighet for å klatre opp i enden og over hullet. På denne 
måten vil det kun være mulig å klatre opp en vei for å komme til sklien. 
 

✧ Levering  

 
 



✧ Årets neste FAU-møter 
Tid:  18:00-19:30, Lærerværelse på skolen 
Dato: 2. oktober (Årsmøte) 
 6. november 2024 
 4. desember 2024 
 8. januar 2025 
 5. februar 2025 
 5. mars 2025 
 2. april 2025 
 7. mai 2025 
 4. juni 2025 
 

✧ Årshjul fra Fau 
 

* Fau sponser 50% av bussutgifter 
** 17. mai blir planlagt og gjennomført av 2. og 6. trinn 
*** Sommeravslutning arrangeres klassevis/trinnvis 
 
Forslag til foredrag: 
Kommunepsykolog, Hele meg, Nok 


	Referat FAU-møte

